
 

   
  

 

 

 

 
 

 

 
Besluitenlijst van de vergadering van de commissie Sociaal Domein van 15 januari 2019 

 
 
 
Aanwezigen 

Raadsleden/ duoleden: De heren J.P. Slootweg (VVD), M. Rosink (VVD), J.A.G van der Weyde (CDA), H.A. 
Jansen (PvdA) en M. van de Kasteelen (PW) en de dames M. Mekers - Scholten (DSSW/ SW), G. Kiers (DSSW/ 
SW), C.C.J. Bambacht – De Hollander (GB), M.W. Mulder – van Eerden (GB), E.G. Bos (CDA),  
A.R. Oosterhuis (PW) en C. Dollekamp - Molleman (PvdA) 

Collegeleden: de wethouders W.J.N.M. de Jong, J.Y.A. De Haas en H. Doeven 

Medewerkers ambtelijke organisatie: De heren Meulenbeld en Veldhuis en de dames Van Kooten en Derksen - 
Zondervan 

Externen: Mevrouw C.L.M. Volleberg (directeur/ bestuurder Welzijn MensenWerk) 

 
 
Afwezigen (m.k.) 

De heren Schoenmaker (DSSW/ SW) en Kreike (voorzitter) 

  
 

Voorzitter: De heer G.J. Ballast 
Griffier:  Mevrouw J. van Roeden - Hoekstra 

 
 
1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering en meldt de afwezigheid van de heer Schoenmaker. Hij wordt vervangen 
door mevrouw Kiers. 

Bekijk hier de live beelden. 

 
 
2. Vaststellen agenda en vergaderorde 

De agenda wordt conform vastgesteld. 

Bekijk hier de live beelden. 

 
 
3. Vragen halfuur inwoners 

Er hebben zich geen inwoners gemeld om gebruik te maken van het vragen halfuur voor inwoners. 

Bekijk hier de live beelden. 

 
 
4. Verslag van de commissievergadering d.d. 6 december 2018 + toezeggingenlijst  

Naar aanleiding van de toezegging van wethouder De Haas om cijfers aan te leveren over de dagbesteding in 
Westerveld (toezegging nr. 4), meldt hij dat het niet eenvoudig is om deze toezegging na te komen. Omdat bij 
deelname aan de enquête de anonimiteit is gewaarborgd, is het moeilijk om informatie te achterhalen. Wel is 
hij bereid om met de commissie exacte cijfers over dagbesteding te delen. Als het gaat om Wmo dagbesteding 
dan gaat het om 21 indicaties en bij jeugd om 14 indicaties, onderverdeeld in licht, midden en zwaar. 
 
Het verslag en de toezeggingenlijst worden conform vastgesteld. 

Bekijk hier de live beelden. 

 
 

5. Rondvraag 

https://channel.royalcast.com/westerveld/#!/westerveld/20190115_1?start=98942
https://channel.royalcast.com/westerveld/#!/westerveld/20190115_1?start=98931
https://channel.royalcast.com/westerveld/#!/westerveld/20190115_1?start=429457
https://channel.royalcast.com/westerveld/#!/westerveld/20190115_1?start=429406


Er hebben zich geen commissieleden gemeld voor de rondvraag. 

Bekijk hier de live beelden. 

6. Informatievoorziening college over de uitvoeringsovereenkomst 2019 – 2022 Welzijn MensenWerk 

Doel bespreking 
Presentatie van de uitvoeringsovereenkomst 2019 – 2022 met Welzijn MensenWerk. 

Conclusie voorzitter 
Voldoende besproken 

Toezegging 
- Als het gaat om de uitvoeringsovereenkomst 2019 – 2022 Welzijn MensenWerk, zegt wethouder De 

Haas toe de commissie over een halfjaar te informeren over de stand van zaken.  
- Wat betreft de overheadkosten bij Welzijn MensenWerk, zegt wethouder De Haas toe de vraag 

schriftelijk te beantwoorden. 
- Wethouder de Haas zegt toe de opbouw en duiding van het budget Welzijn MensenWerk schriftelijk 

te beantwoorden. 

Aantekeningen 
- De directeur/ bestuurder Welzijn MensenWerk (Mevrouw C.L.M. Volleberg) geeft een nadere 

toelichting. 
- Aan de hand van een PowerPoint presentatie informeert de heer Veldhuis de leden van de 

commissie. De presentatie hangt aan dit verslag en maakt hiervan onderdeel uit. 
- Naar aanleiding van de vraag van mevrouw Mulder bevestigt wethouder De Haas dat wanneer er een 

extra budget nodig mocht zijn, hij deze vraag van te voren aan de raad voorlegt.  
- Aan de hand van de P&C cyclus wordt de raad geïnformeerd over in hoeverre Welzijn MensenWerk 

aan de gemaakt afspraken heeft voldaan.  
- De heer Jansen kondigt aan schriftelijke vragen over andere De Veldkei aan het college te stellen, 

zodat deze ook schriftelijk kunnen worden beantwoord.  

Bekijk hier de live beelden 

 
 
7. Voorstel opheffen IGSD, voortgang integrale toegang 

Voorgesteld besluit 
Besluitpunt 1 
Toestemmen met de opheffing van de gemeenschappelijke regeling Intergemeentelijk 
Samenwerkingsverband Werk en Inkomen Steenwijkerland en Westerveld (IGSD). 

Conclusie voorzitter 
Het voorstel wordt voor de raadsvergadering geagendeerd als A stuk. 

Toezegging 
- Wethouder De Haas zegt toe dat wanneer het financieel uit de hand mocht lopen of dat er anderszins 

veranderingen optreden, hij de raad hierover informeert.  
- Op verzoek van mevrouw Kiers zegt wethouder De Haas toe om de raad/ commissie met enige 

regelmaat informatie terug te koppelen. 

Aantekeningen 
- Aan de hand van een PowerPoint presentatie informeert mevrouw Derksen de leden van de 

commissie. De presentatie hangt aan dit verslag en maakt hiervan onderdeel uit. 
- Alle medewerkers van de IGSD in vaste dienst hebben een baangarantie. Voor de zomervakantie van 

2019 is duidelijk voor welke gemeente ze gaan werken.  
- Volgens wethouder De Haas gaat er na de ontvlechting van de IGSD geen kennis verloren.   
- Wethouder De haas verwacht op korte termijn het sociaal plan.  
- Zodra de gemeenteraad akkoord gaat met de opheffing van de gemeenschappelijke regeling IGSD, 

krijgt volgens wethouder De Haas het algemeen bestuur de opdracht om de IGSD te liquideren. 
- Afgesproken wordt om het raadsvoorstel te agenderen als A-stuk. De heer Van de Kasteelen geeft 

daarbij aan dit af te willen laten hangen van of er sprake is van een sociaal plan. 

Bekijk hier de live beelden 

 
 
De voorzitter schorst de vergadering om 21:51 uur. 
De vergadering wordt om 22:03 uur hervat. 
 
 
 
 
 

https://channel.royalcast.com/westerveld/#!/westerveld/20190115_1?start=544412
https://channel.royalcast.com/westerveld/#!/westerveld/20190115_1?start=544412
https://channel.royalcast.com/westerveld/#!/westerveld/20190115_1?start=4372315


 
 
 
8. Ingekomen stukken en mededelingen 

Onderwerp: Brief DB GGD Drenthe inzake Veilig Thuis Drenthe (VTD) (A) 
Mevrouw Mulder (Gemeentebelangen), de heer Jansen (PvdA), de heer van der Weyde (CDA) en de heer 
Van de Kasteelen (Progressief Westerveld) 

Vragen vanuit de commissie 
- In 2018 zijn er 1715 meldingen bij VTH binnen gekomen, waarvan 450 zijn onderzocht. Mevrouw 

Mulder wil van het college weten in hoeverre het grote verschil valt uit te leggen.  
- De heer Jansen wil van het college weten wanneer VTD de basis op orde heeft.  
- Van der Weyde wil van het college weten of er grenzen zijn aan de toe te kennen budgetten van de 

GGD of dat men altijd krijgt wat wordt gevraagd. 
- De gemiddelde wachttijd is momenteel tien dagen in plaats van de wettelijk verplichte vijf dagen, 

waarbij de afhandeling 52 % van de onderzoeken binnen de verplichte wachttijd wordt 
afgehandeld. De heer Van de Kasteelen vraagt het college of zij hier iets aan kan doen. Daarnaast 
constateert de heer Van de Kasteelen dat VTD geen gemeenschappelijke regeling is , maar een 
activiteit die is ondergebracht bij de GGD. Hij wil van het college weten hoe de invloed formeel of 
informeel is geregeld. Tot slot geeft hij aan Veilig Thuis Drenthe graag zelf te willen spreken. 

Beantwoording college 
Wethouder De Haas heeft het plan opgevat om samen met de griffie een themaraad te organiseren 
waarvoor VTH wordt uitgenodigd. De vragen die bij de raads- en duoleden leven kunnen dan gesteld 
worden. 

Bekijk hier de live beelden 

 
 

Onderwerp: Memo college betreffende beschut werk (B) 
De heer van de Kasteelen (Progressief Westerveld) 

Vragen vanuit de commissie 
De heer Van de Kasteelen vraagt het college of zij de plicht heeft om en bepaald aantal inwoners van 
Westerveld beschut werk te bieden. Daarnaast vraagt hij zich af hoe het kan dat niemand in de gemeente in 
aanmerking schijnt te komen voor beschut werk. Hij vraagt zich af of er sprake is van toeval of de wijze van 
toepassen van criteria? 

Beantwoording college 
Een ieder die voor beschut werk in aanmerking komt, wordt daar ook voor in de gelegenheid gesteld. 
Volgens wethouder De Haas is hier geen maximum aan verbonden. Op dit moment is er geen zicht op de 
doelgroep dit thuis zit. Voor wethouder De Haas de vraag hoe daar zicht op te krijgen. 

Bekijk hier de live beelden 

 
 

Onderwerp: Memo college betreffende antwoord rondvraag Gemeentebelangen (C) 
Bambacht. 

Vragen vanuit de commissie 
Door mevrouw Bambacht wordt geconstateerd dat in Westerveld er niemand tussen wal en schip valt. 

Beantwoording college 
-- 

Bekijk hier de live beelden 

 
 
9. Informatie van het college van burgemeester en wethouders 

Onderwerp: B&W besluit over voortzetting Spoedpoli verwarde personen 2019 (A) 
De heer Rosink (VVD) en mevrouw Mulder (Gemeentebelangen) 

Vragen vanuit de commissie 
De heer Rosink wil van het college weten waarom er gekozen is voor Zilveren Kruis. Hij vraagt zich af of ook 
kleinere zorgverzekeraars bij kunnen dragen. 

Beantwoording college 
De reden dat voor Zilveren Kruis is gekozen is volgens wethouder De Haas omdat zij de grootste 
zorgverzekeraar zijn.  

Bekijk hier de live beelden 

 
 

https://channel.royalcast.com/westerveld/#!/westerveld/20190115_1?start=7389067
https://channel.royalcast.com/westerveld/#!/westerveld/20190115_1?start=7742820
https://channel.royalcast.com/westerveld/#!/westerveld/20190115_1?start=7984112
https://channel.royalcast.com/westerveld/#!/westerveld/20190115_1?start=8014157


 
 
 

Onderwerp: B&W besluit over aanpassingen en indexering jeugdhulp 2019 (C) 
Mevrouw Mulder (Gemeentebelangen) 

Vragen vanuit de commissie 
Mevrouw Mulder wil van het college weten wat er gebeurt als iemand tussen wal en schip dreigt te vallen. 
Mocht dit al het geval zijn, dan verzoekt ze het college om de commissie hiervan op de hoogte te brengen en 
de risico’s die daardoor ontstaan. 

Beantwoording college 
Zowel wethouder Doeven als de heer Meulenbeld geven aan dat het in de gemeente Westerveld een 
uitgangspunt is dat niemand tussen wal en schip valt. 

Bekijk hier de live beelden 

 
 
10. Informatie van het college over verbonden partijen 

Onderwerp: Plan van aanpak IGSD periode 2019 – 2022 (A) 
De heer Slootweg (VVD) en mevrouw Mulder (Gemeentebelangen) 

Vragen vanuit de commissie 
- Voor de verhoging van het budget staat een bedrag van 243.000 Euro. De heer Slootweg wil van het 

college weten of dit voor rekening van de gemeente Westerveld komt. Daarnaast wil hij weten of het 
plan van aanpak de komende jaren in Westerveld wordt gecontinueerd.  

- Mevrouw Mulder constateert dat drie klanten niet in kaart zijn gebracht, ze vraagt zich af of hiervoor 
een termijn voor staat. Daarnaast blijkt uit tabel 1 (blz. 3) dat in Westerveld sprake is van 21% 
Onderzoek Zorg. Ze vraagt zich af waarom dit zo’n hoog percentage is. Tot slot vraagt ze het college 
of zij de doelen zoals beschreven in het plan van aanpak voor de gemeenten Steenwijkerland en 
Westerveld ook na 2020 nog voor Westerveld van toepassing is. 

Beantwoording college 
Wat de betreft de constatering van de heer Slootweg geeft wethouder De Haas aan dat deze juist is. Het in 
kaart brengen van mensen staat drie weken voor. Het percentage van 21% Onderzoek Zorg wordt beïnvloed 
door Boschoord. Het plan van aanpak loopt volgens wethouder De Haas na 2020 voor Westerveld door. 

Bekijk hier de live beelden 

 
 
11. Sluiting. 

De voorzitter sluit de vergadering om 22:28 uur 

Bekijk hier de live beelden. 

 
 
Vastgesteld in de openbare vergadering van de commissie van 12 februari 2019. 
 
 
 
De commissiegriffier,    De voorzitter, 
 
 
J. van Roeden – Hoekstra    M. van de Kasteelen    

https://channel.royalcast.com/westerveld/#!/westerveld/20190115_1?start=8253167
https://channel.royalcast.com/westerveld/#!/westerveld/20190115_1?start=8556887
https://channel.royalcast.com/westerveld/#!/westerveld/20190115_1?start=8883739

